
 
 
 
 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ HODNOTÍCÍ KOMISE ZE DNE 2. 4. 2023 

(prostřednictvím platformy Google Meet) 

 

Přítomní členové: Pavel Linzer (PF), Karolína Švandová (FF), Kateřina Grygarová (3.LF), Petr 
Kobylka (FSV) 

Omluveni, Tatiana Chavalková Badurová (FHS), Martin Polívka (LFP), František Zajíc (MFF), 

Zapsal: Tomáš Konečný (RUK) 

 

Program jednání:  

I. Zahájení 
II. Žádosti o podporu zájmové činnosti na fakultách 

III. Závěr 
 

 

I. Zahájení 

Předseda hodnotící komise Pavel Linzer zahájil zasedání komise, konstatoval, že komise je 
usnášeníschopná a seznámil její přítomné členy s programem zasedání. Byly doručeny čtyři 
žádosti o zájmovou podporu na aktivity v rámci fakult. 

 

II. Žádosti o podporu zájmové činnosti na fakultách 

Všechny čtyři žádosti byly podány v řádném termínu, ve všech čtyřech případech byli žadatelé 
vyzváni k doplnění chybějících informací či formálních náležitostí s termínem do 20. 3., což 
učinily. Žádosti byly posouzeny ze strany právního odboru, kde nebyla vznesena žádná zásadní 
výhrada, třebaže v případě jedné žádosti bylo formulováno nedoporučující stanovisko. 

a) Trimed, z. s. 

V případě žádosti spolku Trimed, z. s., konstatoval Pavel Linzer, že se jedná o tradiční akci, která 
je tímto způsobem dlouhodobě podporovaná. Žádost neobsahovala chyby ani nejasnosti, 
chybějící výpis z veřejného rejstříku byl dodán obratem.  

Usnesení: Hodnotící komise doporučuje vyhovět žádosti o přiznání podpory zájmové činnosti na 
fakultě spolku Trimed v plné výši (15 000 Kč). 

schváleno poměrem hlasů 4 – 0 – 0 (pro – proti – zdržení se) 

b) Motolák, z. s. 

Pavel Linzer shrnul obsah žádosti, mírně nejasným se jevil rozpočet akce. Tomáš Konečný 
odpověděl, že byla dodána na žádost upravená verze, kde bylo vyjasněno, že se nepočítá 
s úhradou honorářů a žádá se o částku 15 000 Kč, která byla v příloze zmateně uvedena jako 
vlastní vklad žadatele. 



 
 
 
 
Usnesení: Hodnotící komise doporučuje vyhovět žádosti o přiznání podpory zájmové činnosti na 
fakultě spolku Motolák v plné výši (10 542 Kč). 

schváleno poměrem hlasů 4 – 0 – 0 (pro – proti – zdržení se) 

c) Studentský fond FF UK – výjezd studentů francouzštiny 

Pavel Linzer představil žádost o akci, Tomáš Konečný potvrdil, že dodatečně byly dodány i 
požadované další dokumenty k její úplnosti. Pavel Linzer zmínil jisté rozpaky z toho, že se jedná 
o akci uzavřenou a přístupnou pouze v rámci jednoho oboru, nicméně doporučil žádost 
podpořit v maximálním možném rozsahu. 

Usnesení: Hodnotící komise doporučuje vyhovět žádosti o přiznání podpory zájmové činnosti na 
fakultě spolku Studentský fond FF UK v plné výši (15 000 Kč). 

schváleno poměrem hlasů 4 – 0 – 0 (pro – proti – zdržení se) 

d) Studentský fond FF UK – Zpravodaj OFFšem 

Pavel Linzer se úvodem otázal na vznesenou námitku vůči problému s možným dvojím 
financováním. Tomáš Konečný odpověděl, že v tomto akademickém roce již byla obsahově 
totožná žádost na téže fakultě financována v rámci zvláštní výzvy. Problémem byla rovněž 
skutečnost, že stejnou činnost v podobě podcastů s akademiky o dění na fakultě realizovalo 
v uplynulých letech oddělení vnějších vztahů FF UK, to s tím však v tomto roce již přestalo, což 
vyplývá z přiložené odpovědi vedoucí oddělení. Potvrdil, že žádosti vyhovět lze, nicméně je to 
ponecháno na uvážení komise s upozorněním na fakt, že to není zrovna účelné. 

Kateřina Grygarová se zeptala na žádanou částku. Po potvrzení, že jde o sumu 5 850 Kč označila 
žádanou částku za vcelku marginální a přiklonila se k podpoře žádosti. 

Karolína Švandová ocenila přidanou hodnotu činnosti, kde je podpora spíše symbolická. 

Petr Kobylka označil žádost za sice nesystémovou, ale doporučil podporu přiznat. 

Usnesení: Hodnotící komise doporučuje vyhovět žádosti o přiznání podpory zájmové činnosti na 
fakultě spolku Studentský fond FF UK v plné výši (5 850 Kč). 

schváleno poměrem hlasů 4 – 0 – 0 (pro – proti – zdržení se) 

 

III. Závěr 

Na závěr jednání Pavel Linzer informoval členy komise, že jejich mandát v následujícím měsíci 
skončí. AS UK již nominoval nové složení, ačkoli zároveň se počítá s tím, že se změnou pravidel 
zájmové podpory, které jsou předloženy, již tato komise nebude nadále existovat. Poděkoval 
přítomným za jejich činnost v tomto funkčním období. 

Tomáš Konečný potvrdil, že jedním z cílů navržených změn je ukončit existenci tohoto orgánu, 
což by bylo vhodné realizovat právě s koncem funkčního období stávajících členů. Rovněž 
poděkoval jeho členům za ochotu se v tomto poradním orgánu angažovat. 

 

opravená verze zápisu byla ověřena 9. 8. 2023. 


